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Jegyzőkönyv  

  

Készült: a Csévharaszt Község Önkormányzat Dísztermében 2022. szeptember 28-án megtartott 

képviselő-testületi ülésről, hangfelvételről.  

  

Jelen vannak: Pulisch József polgármester, Kovács György alpolgármester, Balázs Andrea képviselő, 

Korózs-Kádár Anikó képviselő, Bagó Norbert képviselő. 

 

Igazolatlanul távol: Kaszaláné Bán Anikó képviselő. 

Igazoltan távol: Naszvadi Sándorné képviselő. 

 

Hitelesítő: Bagó Norbert képviselő. 

 

  

Pulisch József polgármester üdvözli a megjelenteket és megállapítja a képviselő-testület 

határozatképességét, mivel a megválasztott 7 képviselőből jelen van 5 fő. 

 

NAPIRENDI PONTOK:  
 

1) Beszámoló a Monor Hivatásos Tűzoltó-Parancsnokság 2021. évi tűzvédelmi 
tevékenységéről  
Előadó: Pulisch József polgármester, Béres Károly tű. parancsnok 

2) Beszámoló a Balla Károly Általános Iskola 2021-2022-es tanév során végzett 
tevékenységéről 

  Előadó: Pulisch József polgármester, Családi Bettina intézményvezető 
3) Döntés beszámoló és munkaterv elfogadásáról a Csévharaszti Csicsergő Napközi 

Otthonos Óvoda vonatkozásában  
Előadó: Pulisch József polgármester, Váraljai Éva intézményvezető 

4) Beszámoló az Önkormányzat 2022. évi költségvetés I. félévi végrehajtásáról 
Előadó: Pulisch József polgármester 

5) Az Önkormányzat 2022. évi költségvetés módosításának megtárgyalása és elfogadása 
Előadó: Pulisch József polgármester 

6) Döntés a József Attila utca 96/2 hrsz. állami ingatlan ingyenes önkormányzati tulajdonba 
vételéről 
Előadó: Pulisch József polgármester 

7) A Felső-Homokhátság Vidékfejlesztési Egyesülettel történő együttműködéshez 
kapcsolódó garanciavállalásra vonatkozó határozatok meghozatala 
Előadó: Pulisch József polgármester 

8) Döntés a Kossuth Lajos utca 201 hrsz. állami ingatlan ingyenes önkormányzati tulajdonba 
vételéről 
Előadó: Pulisch József polgármester 

9) Rendeletek felülvizsgálata 
Előadó: Pulisch József polgármester 

10) 1. sz. Háziorvosi körzet Feladat-ellátási szerződésének megtárgyalása 
Előadó: Pulisch József polgármester, Vargáné Dr. Pétervári Mónika háziorvos 

11) Árajánlat kérése a Településrendezési eszközök felülvizsgálatára és módosítására 
Előadó: Pulisch József polgármester 

12) Döntés a Gördülő Fejlesztési Terv jóváhagyásáról  
  Előadó: Pulisch József polgármester 

13) Döntések meghozatala a Községi Könyvtár és Közösségi Ház további működtetésével 
kapcsolatban 
Előadó: Pulisch József polgármester 

14) Egyebek 
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A képviselő-testület a kiküldött napirendi pontokat egyhangúlag elfogadta. 

 

1. napirendi pont tárgyalása: Beszámoló a Monor Hivatásos Tűzoltó-Parancsnokság 2021. évi 

tűzvédelmi tevékenységéről  

Előadó: Pulisch József polgármester, Béres Károly tű. parancsnok 

 

Pulisch József polgármester: jó dolog, hogy csökkent a községben a tűzesetek száma és kiemelt 

esemény nem volt. Katasztrófavédelem folyamatosan küldi a lakossági tájékoztatókat tűzgyújtásról, 

hőségriadóról, fűtésről. Most kell felkészülni a téli fatüzelésre. Megköszöni a tűzoltóság munkáját. 
 

Béres Károly tűz.: Csévharaszt egy olyan település ahol minimális esetszám van. 2021-ben 3 eset volt, 

1 db gaz égetés történt, és 2 db fakivágás volt a Nyáregyházi úton. Valószínű, hogy sok probléma lesz 

a vegyes tüzelésű kazánoknál, amiket már évek óta nem használtak. Megnövekedhet a kémény és 

kazán tüzek. Természetesen ezekre a próbál felkészülni a tűzoltóság. Köszöni a Polgármesteri Hivatal 

eddigi együttműködését. 

 

Pulisch József polgármester: ipari területeknél hogyan alakult az elmúlt évben a téves riasztások 

száma? 

 

Béres Károly tűz: lényegesen csökkent a téves riasztások száma, mivel egy régi elavult tűzesetjelzővel 

rendelkeztek, de az kicserélésre került, így 9 jelzés volt 2021-ben. 

 

Kovács György alpolgármester: az előző évben megjelent egy cikk a helyi újságban tűzgyújtási, fűtési 

tanácsokkal. Ebben az évben is jó lenne ilyen jellegű tájékoztató megjelenése. 

 

Balázs Andrea képviselő: a megnövekedett esetek megoldásához, ellátásához rendelkeznek megfelelő 

létszám állománnyal? 

 

Béres Károly tű.: 8%-os emberhiánnyal küzdenek, de tudják kezelni az esetszámokat. Meg van a 

vonulási rend. Jelenleg megtalálták a megoldást a fűtés biztosítására is 

 

Pulisch József polgármester: aki elfogadja a Monor Hivatásos Tűzoltó-Parancsnokság 2021. évi 

tűzvédelmi tevékenységéről szóló beszámolót az kézfelemeléssel jelezze: 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

94/2022.(IX.28.) önkormányzati határozat 

 

Tárgy: 2021. évi tűzvédelmi tevékenységről szóló beszámoló elfogadása 

 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta és elfogadja a Monor 

Hivatásos Tűzoltó Parancsnokság 2021. évi tűzvédelmi tevékenységéről szóló beszámolót. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

 

 

2. napirendi pont tárgyalása: Beszámoló a Balla Károly Általános Iskola 2021-2022-es tanév 

során végzett tevékenységéről 

 Előadó: Pulisch József polgármester, Családi Bettina intézményvezető 
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Pulisch József polgármester: részletes a beszámoló. A korábbi évekhez képest felfutó időszakot él az 

iskola. Mind a gyerek létszámba, mind a pedagógus számban. Színvonalas előadások vannak, 

tartalmas ünnepségeket tartanak.  

 

Családi Bettina isk.ig: megköszöni az önkormányzat, képviselő-testület, alapítvány támogatását. Az 

iskola 10 éve került át a Monori Tankerületi Központhoz, de a Csévharaszti Önkormányzat szívén 

viseli az iskola sorsát. Az intézményvezetői programban sok minden leírt, de a megvalósuláshoz 

anyagi fedezet kell. Jelenleg a kazán csere, a fűtéskorszerűsítése a legfontosabb. Egy fedett folyosó is 

kell az iskola és a napközi között, hogy a gyerekek esős időben is nyugodtan megtudják közelíteni a 

mosdóhelységet. Az elmúlt tanévet már lezárták. A nyáron 16 új tanuló iratkozott be, egy üres osztály 

már kifutott. Jelenleg 130 fő az iskola létszáma és a pedagógusok közül 5 fő helyi lakos. Részt vettek a 

szüreti felvonuláson és most készülnek az október 23-i ünnepségre valamint a karácsonyi műsorra is. 

 

Pulisch József polgármester: sajnálja, hogy az energetikai felújításkor nem került sor az iskola 

fűtésének a korszerűsítésére. Örül, hogy az iskola a rendezvényeken aktívan részt vesznek. 

 

Kovács György alpolgármester: köszöni a beszámolót, nagyon színes és részletes. Több ülésen is 

jelezte, hogy azért mert az iskola nem az önkormányzat fenntartása alatt van, azért a csévharaszti 

gyerekek tanulnak benne. Támogatni kell az iskolát. Jónak tartja a tavasszal megtartott tanév 

hívogatót. Az is pozitív dolog, hogy évközben nem történt kiiratkozás az iskolából. 

 

Bagó Norbert képviselő: köszöni a beszámolót és, hogy az önkormányzati rendezvényeken ott vannak 

a gyerekek, pedagógusok. Sajátos nevelésű gyerekeknél ember vagy pénz hiány van? 

 

Családi Bettina isk.ig.: van rá pénz, hely is csak szakember nincs. Ebben az évben utazó 

gyógypedagógus van, fejlesztő pedagógus nincs, a fejlesztést a tanárok oldják meg. Jelenleg vannak 

szakos tanárok, de várhatóak nyugdíjazások. 

 

Bagó Norbert képviselő: a bérezéssel, jutalmazással mennyire elégedettek? Jövőre javasolni fogja, 

hogy a pedagógusok is kapjanak jutalmat. 

 

Családi Bettina isk.ig.: természetesen nincs megelégedve senki a bérével, de nem terveznek sztrájkot. 

A gyerekeket teszik előre. A tankerület utasítása szerint a tantermekben legalább 20 foknak kell 

lennie, most 21-22 fok van, köszönhető a jól szigetelt épületnek. 

 

Pulisch József polgármester: a tankerület tájékoztatást kapott, hogy emelkedik a gáz ára. 

 

Tóthné Varga Klára isk.ig. helyettes: a családoknál nagy hangsúlyt helyeznek a takarékosságra, a 

gyerekekre is rászólnak, hogy ajtók csukni, villanyt kapcsolni, ezzel is próbálnak spórolni. 

 

Pulisch József polgármester: aki elfogadja a Balla Károly Általános Iskola 2021-2022-es tanév során 

végzett tevékenységéről szóló beszámolót az, kézfelemeléssel jelezze: 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

95/2022.(IX.28.) önkormányzati határozat 

 

Tárgy: tájékoztató a Balla Károly Általános Iskola 2021/2022. tanítási évének tevékenységéről 
 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta és köszönettel elfogadja a 

Balla Károly Általános Iskola 2021/2022. tanítási évben végzett tevékenységéről szóló tájékoztatóját. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 
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3. napirendi pont tárgyalása: Döntés beszámoló és munkaterv elfogadásáról a Csévharaszti 

Csicsergő Napközi Otthonos Óvoda vonatkozásában  

Előadó: Pulisch József polgármester, Váraljai Éva intézményvezető 

 

Pulisch József polgármester: az óvodában gyereklétszám probléma nincsen, de óvodapedagógus 

probléma van. 

 

Váraljai Lászlóné óvoda vezető: a beszámoló részletes, a törvényi előírásoknak megfelelően készült. 

Az igaz, hogy 8 fő helyett 4 fő óvónővel működik az intézmény. Három csoport van és 3 óvónő, ebből 

egy terhes. Pedagógiai asszisztensek vannak, de fél 8 és 11 óra között csak óvodapedagógus lehet a 

gyerekekkel. Idén csak azok a gyerekek kerültek felvételre, akik augusztus 31-ig betöltötték a 3 évet 

és helyi lakosok. Az egy jó hír, hogy egy fő óvoda asszisztens elkezdi a főiskolát. Az előző évben az 

önkormányzat 100 000 Ft-ot adott az új dolgozónak lakhatási támogatásként. Ez bérfeszültséget 

okozott a régi kollégáknál. Javasolja ennek átdolgozását és a most dolgozó pedagógust is támogatni 

kell, a bérkeret meg van rá. Havi 10 000 Ft emeléssel lehetne ösztönözni, támogatni a dolgozókat. 

 

Pulisch József polgármester: az októberi ülésen dönteni fog a testület, hiszen a bérfedezet meg van rá. 

 

Bagó Norbert képviselő: köszöni a tartalmas beszámolót. Az óvodában is tavaly évvégén történt 

jutalmazás, akkor próbáltak arra ügyelni, hogy ne legyen bérfeszültség a dolgozók között. Milyen 

bérsávok vannak? 

 

Váraljai Lászlóné óvodavezető: 10 év után nettó 210 e Ft, új belépő esetében 210 e Ft+ 100 e Ft 

lakhatási támogatás, dajkák nettó 186 e Ft-ot keresnek. A pedagógus asszisztensnek bruttó 50 e Ft-ot a 

dajkának bruttó 20 e Ft-ot javasolna, ez éves szinten bruttó 400 e Ft –ot jelentene, tehát nem egy nagy 

összegről lenne szó. 

 

Pulisch József polgármester: nagyon nagy szükség lenne óvoda pedagógusra. 

 

Váraljai Lászlóné óvodavezető: szeptember 1-től az új pedagógus asszisztens heti két alkalommal 

játékos szinten angolt tanít. 

 

Kovács György alpolgármester: mindenre kiterjedő beszámolót kapott a képviselő-testület. Látszik, 

hogy megfeszített munkával látják el a feladatokat. Külön pozitív, hogy zöldóvoda, madár barát 

óvoda. Örül, hogy megoldódott a nyelvtanítás is. Az iskolával való kapcsolat nagyon jó, a két 

intézmény nagyon jól összedolgozik. A lakhatási támogatás megállapításakor már jelezte, hogy 

feszültség lehet abból, hogy egy új ideérkező óvónő többet fog keresni, mint egy régen itt dolgozó. 

ennek van megoldása, mivel az óvodának az előző évben is volt megmaradt bérkerete. 

 

Pulisch József polgármester: már októberben lehet látni, hogy áll az óvoda bértömeggel és 

visszamenőleg szeptembertől meglehet oldani ezt a bérkiegészítést. 

 

Bagó Norbert képviselő: az óvodánál a fűtést, hogy oldják meg? 

 

Váraljai Lászlóné óvodavezető: most légkondicionálóval nagyon jól megoldják. Az öltözők, mosdók 

miatt kell csak a gázfűtés. 

 

Családi Bettina isk.igazgató: valóban nagyon jó a kapcsolat az óvoda és az iskola között. Tartanak 

nyílt napokat is. 

 

Pulisch József polgármester, aki elfogadja a Csévharaszti Csicsergő Napközi Otthonos Óvoda 

2021/2022. nevelési évének tevékenységéről szóló beszámolót az kézfelemeléssel jelezze: 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 
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Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

96/2022.(IX.28.) önkormányzati határozat 

 

Tárgy: beszámoló a Csévharaszti Csicsergő Napközi Otthonos Óvoda 2021/2022. nevelési évének 

tevékenységéről 
 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta és elfogadja a Csévharaszti 

Csicsergő Napközi Otthonos Óvoda 2021/2022. nevelési évben végzett tevékenységéről szóló 

beszámolót. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester, intézményvezető 

 

 

 

Pulisch József polgármester, aki elfogadja a Csévharaszti Csicsergő Napközi Otthonos Óvoda 

2022/2023. nevelési évének munkatervét, az kézfelemeléssel jelezze: 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

97/2022.(IX.28.) önkormányzati határozat 

 

Tárgy: a Csévharaszti Csicsergő Napközi Otthonos Óvoda 2022/2023. nevelési évének 

munkaterve 
 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megismerte és jóváhagyja a Csévharaszti 

Csicsergő Napközi Otthonos Óvoda 2022/2023. nevelési évre vonatkozó munkatervét. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester, intézményvezető 

 

 

 

 

4. napirendi pont tárgyalása: Beszámoló az Önkormányzat 2022. évi költségvetés I. félévi 

végrehajtásáról 

Előadó: Pulisch József polgármester 

 

Pulisch József polgármester: a 2022. évi költségvetés bevételi és kiadási teljesülését mutató 

mellékletekből megállapítható, hogy a tervezett bevételek az I. félévben 156,3 %-ban teljesültek. A 

kiadások nagyságrendje viszont kisebb volt, mint a bevételeké – 43,8 % -. Összességében elmondható, 

hogy a kiadások kevésbé teljesültek, mint a bevételek. A takarékos, körültekintő gazdálkodás 

eredményeként 2022. I. félévében likviditási gondunk nem volt. 

 

Bagó Norbert képviselő: az önkormányzat jól gazdálkodott, nem kellett a tartalékhoz nyúlni. A 

pénzügyi bizottság megtárgyalta az önkormányzat 2022. évi költségvetés I. féléi végrehajtásáról szóló 

beszámolót, és azt elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek. 

 

Kovács György alpolgármester: nagyon részletes a kimutatás, intézményekre lebontva. Megköszöni 

Farkas Jánosné gazdasági vezető munkáját. Jól megalapozott az önkormányzat költségvetése, 

megfelelő pénzügyi tartalékkal rendelkezik. 
 

Pulisch József polgármester, aki elfogadja Csévharaszt Község Önkormányzat 2022. I. félévi 

gazdálkodásáról szóló tájékoztatót, az kézfelemeléssel jelezze: 
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A képviselő-testület 5 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

98/2022.(IX.28.) önkormányzati határozat 

 

Tárgy: Tájékoztató Csévharaszt Község Önkormányzat 2022. I. félévi gazdálkodásáról 

 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta és elfogadja Csévharaszt 

Község Önkormányzat 2022. I. féléves költségvetési gazdálkodásáról szóló tájékoztatót. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

 

 

 

5. napirendi pont tárgyalása: Az Önkormányzat 2022. évi költségvetés módosításának 

megtárgyalása és elfogadása 

Előadó: Pulisch József polgármester 

 

Pulisch József polgármester: minden évben ezeket a módosításokat el kell végezni. Plusz bevételek, 

állami finanszírozások, pályázatok. Az iparűzési adó jól teljesült. A módosítások után is stabil a 

költségvetés és jelentős tartalékkal rendelkezik az önkormányzat. 

 

Bagó Norbert képviselő: a pénzügyi bizottság 2022.évi költségvetés módosítását megtárgyalta és a 

képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. A pénzügyi bizottság megtárgyalta az intézmények  

fűtését és jónak tartja 

 

Pulisch József polgármester, aki egyetért azzal, hogy az Iskola, Rákóczi és Izabella utcák felújítási 

beruházása elinduljon, az kézfelemeléssel jelezze: 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal megalkotta a következő rendeletét: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

9/2022. (IX.29.) önkormányzati rendelete 

az önkormányzat 2022. évi költségvetésről szóló 

4/2022.(II.24.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

/Rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 

 

 

 

6. napirendi pont tárgyalása: Döntés a József Attila utca 96/2 hrsz. állami ingatlan ingyenes 

önkormányzati tulajdonba vételéről 

Előadó: Pulisch József polgármester 

 

Pulisch József polgármester: Több utca úgy alakult ki, hogy a tulajdonosok leadtak a saját telkükből, 

mely által egy peres helyrajzi számot kapott az a szakasz, így egy utca akár tucatnyi helyrajzi számból 

áll. A József Attila utca esetében is a Móricz utáni zsákutca rész jelenleg 7 ingatlanból tevődik össze. 

Ezt szeretnénk összevonni egy ingatlanná, amit azért nem tudunk megtenni, mert mindjárt a Móricz 

után két lakótelek előtt a 96/2 hrsz. ingatlan az Állami tulajdonú, és az Önkormányzat csak 

vagyonkezelő, azaz tulajdonjogi eljárást, telekösszevonást nem kezdeményezhetünk. Jelen határozat 

célja, hogy ez az ingatlan ingyenesen az álam adja át az önkormányzatnak, és ha ez megtörténik, akkor 
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meg tudjuk már tenni a teljes egybe vonását a József Attila utcának. Egy költsége lesz az eljárásnak, 

az értékbecslő díja.  
 
 

Pulisch József polgármester, aki egyetért azzal, hogy a József Attila utca 96/2 hrsz. állami ingatlan 

ingyenes önkormányzati tulajdonba kerüljön, az kézfelemeléssel jelezze: 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

99/2022.(IX.28.) önkormányzati határozat 

 

Tárgy: Döntés a József Attila utca 96/2 hrsz. állami ingatlan ingyenes önkormányzati tulajdonba 

vételéről 

 

1. Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a nemzeti vagyonról szóló 2011. 

évi CXCVI. törvény 13. §-ában foglaltak valamint az állami vagyonról szóló 2007. évi CVI. 

törvény 36. § (2) bekezdésének c) pontja alapján a Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt-nél 

kezdeményezi és kérelmezi a Magyar Állam tulajdonában és a Csévharaszt Község 

Önkormányzat vagyonkezelésében lévő 2212 Csévharaszt, belterület 96/2 helyrajzi számon 

felvett, kivett saját használatú út megnevezésű, 333 m2 területű ingatlan 1/1 tulajdoni 

hányadának ingyenes önkormányzati tulajdonba adását. 

 

2. Az ingatlant az Önkormányzat a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. 

CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdés 2. pontjában meghatározott településüzemeltetés 

feladatainak ellátása érdekében kívánja tulajdonba venni és a helyi közutak és tartozékainak 

kialakítása és fenntartása, mint kötelezően ellátandó közfeladat céljára kívánja felhasználni. 

 

3. Csévharaszt Község Önkormányzata vállalja a tulajdonba adás érdekében felmerülő költségek 

megtérítését. 

 

4. Az igényelt ingatlan nem áll örökségvédelmi / természetvédelmi / helyi / Natura 2000 

védettség alatt.  

 

5. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a 2212 Csévharaszt, belterület 96/2 

hrsz.-ú ingatlan ingyenes önkormányzati tulajdonba adásával kapcsolatos eljárás során az 

MNV Zrt. felé teljes jogkörben eljárjon, és valamennyi nyilatkozatot megtegyen. 

 

6. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a 2212 Csévharaszt, belterület 96/2 

hrsz.-ú ingatlan ingyenes önkormányzati tulajdonba adására vonatkozó megállapodást aláírja. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

 

 

7. napirendi pont tárgyalása: A Felső-Homokhátság Vidékfejlesztési Egyesülettel történő 

együttműködéshez kapcsolódó garanciavállalásra vonatkozó határozatok meghozatala 

Előadó: Pulisch József polgármester 
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Pulisch József polgármester. a képviselő-testület minden évben meghozza a garanciavállalásra 

vonatkozó határozatát. A 2023-as évben lesz lehetőség arról dönteni, hogy területileg hozzánk 

kapcsolódó egyesülethez lépjünk majd át, mely a Monori járásban is van. A kézfizető 

kezességvállalást lakosságszám arányában kell fizetni. eddig még nem volt rá szükség. 

 

Pulisch József polgármester: aki egyetért a Felső-Homokhátság Vidékfejlesztési Egyesülettel történő 

együttműködéshez kapcsolódó bankgarancia vállalásra vonatkozó határozattal, az kézfelemeléssel 

jelezze: 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

100/2022.(IX.28.) önkormányzati határozat 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testülete, mint a Felső-Homokhátság Vidékfejlesztési 

Egyesület tagönkormányzata, a 2014-2020 közötti 2023. december 31-ig meghosszabbított EMVA 

működési időszakban a TAKARÉKBANK ZRT által biztosított 14.821.985,- Ft összegű 

bankgaranciához 321.645,- Ft, azaz háromszázhuszonegyezer-hatszáznegyvenöt forint készfizető 

kezességvállalást nyújt.  

 

Határidő: azonnal  

Felelős: polgármester, jegyző 

 

Pulisch József polgármester: aki egyetért a Felső-Homokhátság Vidékfejlesztési Egyesülettel történő 

együttműködéshez kapcsolódó folyószámlahitel kezességvállalásra vonatkozó határozatokkal, az 

kézfelemeléssel jelezze: 

 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

101/2022.(IX.28.) önkormányzati határozat 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testülete, mint a Felső-Homokhátság Vidékfejlesztési 

Egyesület tagönkormányzata, egyetért a Felső-Homokhátság Vidékfejlesztési Egyesület 2021. 

szeptember 21-i Közgyűlésén hozott 6b/2021. 09. 21. számú Közgyűlési határozattal, - mely szerint a 

TAKARÉKBANK Zrt-től igényelt 1 éves futamidejű folyószámlahitel 2023. december 31-ig történő 

meghosszabbításával kívánja működtetni a Felső-Homokhátság Vidékfejlesztési Egyesületet, és a 

20.000.000,- Ft összegű hitel fedezeteként az Önkormányzat lakosságarányosan 434.011,- Ft, azaz, 

négyszázharmincnégyezer-tizenegy forint készfizető kezességet vállal.  

A kezességvállalás visszavonásig érvényes. 

 

Határidő: azonnal  

Felelős: polgármester, jegyző 

 

 

 

8. napirendi pont tárgyalása: Döntés a Kossuth Lajos utca 201 hrsz. állami ingatlan ingyenes 

önkormányzati tulajdonba vételéről 

Előadó: Pulisch József polgármester 
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Pulisch József polgármester: a Kossuth Lajos utca a Magyar Állam tulajdona, és a kezelője a Magyar 

Közút Nonprofit Zrt. A 2021-ben elindult felújítás során az Önkormányzat szándékát fejezte ki, hogy 

az érintett ingatlant az Önkormányzat üzemeltetésbe átveszi az ingatlan állam általi ingyenes 

átadásával. Az útfelújítás elkészült, így szükséges meghozni a határozatot, hogy az érintett utcát az 

önkormányzat átveszi. A most elvégzett felújításnak köszönhetően az elkövetkező 15-20 évben nem 

kell felújításra költeni, valamint be tudjuk vezetni a csak célforgalmi súlykorlátozást rajta. Ami plusz 

üzemeltetési költség lesz a téli síkosság mentesítés, de ez is inkább só anyagot érinti, mivel a gépjármű 

eddig is mozgott az utcában.   
 

Kovács György alpolgármester: a Kossuth Lajos utcában a járda építését is meg kell oldani. A ciklus 

elején célként lett megjelölve a Kossuth Lajos utca átvétele az államtól. Síkosság mentesítést 

megbízott vállalkozó jó gépekkel rendelkezik, időben végzi a síkosság mentesítést. 
 

Pulisch József polgármester, aki egyetért a Kossuth Lajos utca 201 hrsz. állami ingatlan ingyenes 

önkormányzati tulajdonba vételével, az kézfelemeléssel jelezze: 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 
 
  

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

102/2022.(IX.28.) önkormányzati határozat 

 

Tárgy: Döntés a Kossuth Lajos utca 201 hrsz. állami ingatlan ingyenes önkormányzati 

tulajdonba vételéről 

 

1. Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete kifejezi azon szándékát, hogy a 

Magyar Állam tulajdonában és a Magyar Közút Nonprofit Zrt vagyonkezelésében lévő 2212 

Csévharaszt, belterület 201 helyrajzi számon felvett, kivett országos közút megnevezésű, 

24.882 m2 területű 1/1 tulajdoni hányadú ingatlant – annak teljes körű üzemeltetése mellett - 

térítésmentesen az önkormányzati tulajdonába kívánja venni. 

 

2. Az ingatlant az Önkormányzat a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. 

CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdés 2. pontjában meghatározott településüzemeltetés 

feladatainak ellátása érdekében kívánja tulajdonba venni és a helyi közutak és tartozékainak 

kialakítása és fenntartása, mint kötelezően ellátandó közfeladat céljára kívánja felhasználni. 

 

3. Csévharaszt Község Önkormányzata vállalja a tulajdonba adás érdekében felmerülő költségek 

megtérítését. 

 

4. Az igényelt ingatlan nem áll örökségvédelmi / természetvédelmi / helyi / Natura 2000 

védettség alatt.  

 

5. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a 2212 Csévharaszt, belterület 201 

hrsz.-ú ingatlan ingyenes önkormányzati tulajdonba adásával kapcsolatos eljárásban 

valamennyi nyilatkozatot megtegyen. 

 

6. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a 2212 Csévharaszt, belterület 201 

hrsz.-ú ingatlan ingyenes önkormányzati tulajdonba adására vonatkozó megállapodást aláírja. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 
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9. napirendi pont tárgyalása: Rendeletek felülvizsgálata 
Előadó: Pulisch József polgármester 

 

Pulisch József polgármester: Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének a 

településfejlesztéssel, településrendezéssel  és településkép-érvényesítéssel összefüggő 

partnerségi egyeztetés helyi szabályairól szóló rendeletet már egyszer hatályon kívül lett 

helyezve, de vissza kellett hozni. Most végleg hatályon kívül lehet helyezni. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal megalkotta a következő rendeletét: 
 

Csévharaszt Község Önkormányzatának 

10/2022.(IX.29.) önkormányzati rendelete 

egyes önkormányzati rendeletek hatályon kívül helyezéséről 

 

/Rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 

 

 

10. napirendi pont tárgyalása: 1. sz. Háziorvosi körzet Feladat-ellátási szerződésének 

megtárgyalása 

Előadó: Pulisch József polgármester, Vargáné Dr. Pétervári Mónika háziorvos 
 

Vargáné Dr. Pétervári Mónika háziorvos: a rendelési időben van egy kicsi változás. Hétfő: 12-15,30 

óráig, kedd: 8,30 – 11,30 óráig, szerda:12,30 – 16 óráig,, csütörtök: 8,30 – 11,30 óráig, pénteken 

11,30-13,30 óráig. Az eszközök karbantartása az önkormányzat feladata? 

 

Pulisch József polgármester: a szerződés 19. pontjában le van írva, hogy az önkormányzat biztosítja a 

minimum feltételeket, az eszközök karbantartása az önkormányzat feladata. Most volt egy ellenőrzés, 

ahol a kötelező minimum eszközök meglétét vizsgálták. A feltárt hiányosságok pótlása megtörtént. Ez 

a szerződés január 1-től lesz hatályos, addig van idő az ÁNTSZ és NEAK felé a szükséges 

intézkedések megtételére. A fűtést a klímával meg lehet oldani. 
 

Bagó Norbert képviselő: jó lenne, ha 16 óra utáni időpontban is lenne rendelés, mert aki dolgozik 

annak esélye lenn legalább egy receptet felíratni. 

 

Pulisch József polgármester: 16 óra után másnap reggel 8 óráig orvosi ügyelet van. 
 

Pulisch József polgármester, aki egyetért a csévharaszti 1. számú háziorvosi körzet feladat-ellátási 

szerződésével, az kézfelemeléssel jelezze: 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 
 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

103/2022.(IX.28.) önkormányzati határozat 

 

Tárgy: a csévharaszti 1. számú háziorvosi körzet feladat-ellátási szerződéséről 

 

Csévharaszt Község Önkormányzata a melléklet szerinti tartalommal az 1. sz. háziorvosi körzet 

működésére vonatkozó feladat-ellátási szerződést 2023. január 01-i hatállyal Vargáné dr. Pétervári 

Mónika háziorvossal jóváhagyja, és felhatalmazza a polgármestert annak aláírására, egyúttal ezen 

feladat ellátásra 2021.március 1-én kötött megbízási szerződést 2022. december 31-vel hatályon kívül 

helyezi. 
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Felkéri a polgármestert, hogy a NEAK-al kötött finanszírozási szerződés megszüntetését 

kezdeményezze, illetve az önkormányzat I. számú körzetre vonatkozó működési engedélyét a Pest 

megyei Kormányhivatal Népegészségügyi Osztályánál (ÁNTSZ) 2022. december 31-re mondja fel. 

 

 

Határidő: azonnal illetve 2022. december 31. 

Felelős: polgármester 

 

 

 

11. napirendi pont tárgyalása: Árajánlat kérése a Településrendezési eszközök felülvizsgálatára 

és módosítására 

Előadó: Pulisch József polgármester 

 

Pulisch József polgármester: szükségessé vált a település rendezési terv módosítása. Most bekérik az 

árajánlatot és az októberi ülésen lehet dönteni róla, hogy elinduljon-e a HESZ módosítása. 

 

Kovács György alpolgármester: támogatja a módosítást, mivel lelehet mérni a csatornázási 

problémákat a társasházak építésének problémáját. 
 

Pulisch József polgármester, aki egyetért az árajánlat kéréssel a Településrendezési eszközök 

felülvizsgálatára és módosítására, az kézfelemeléssel jelezze: 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 
 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

104/2022.(IX.28.) önkormányzati határozat 

 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert, hogy a 

Völgyzugoly Műhely Kft-től (1024 Budapest, Szilágyi Erzsébet fasor 13-15. II/5.) a településrendezési 

eszközök felülvizsgálatával és módosításával kapcsolatban árajánlatot bekérjen. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

 
 

12. napirendi pont tárgyalása: Döntés a Gördülő Fejlesztési Terv jóváhagyásáról  

 Előadó: Pulisch József polgármester 

 

Pulisch József polgármester: minden évben elkészíti a DAKÖV a 15 éves tervet. A gördülő fejlesztési 

tervnek részét képezi a felújítási, pótlási valamint beruházási terv. Az egyik kútban szivattyút kell 

cserélni, más felújítást nem igényel a vízmű. A vízórákat viszont cserélni kell. Az államnak is ennek a 

gördülőnek megfelelően kellene dolgoznia. 

 

Kovács György alpolgármester: az első ütemben fontos lenne az ingatlanoknál lévő bekötő idomokat 

cserélni. Amennyiben szükséges az önkormányzat adjon kiegészítést ennek elvégzésére. 

 

Pulisch József polgármester: a vízórák cseréjével együtt hajtják végre. A covid miatt nagyon sok 

munka elmaradt a DAKÖV-nél is. 

 

Pulisch József polgármester, aki elfogadja a Gördülő Fejlesztési Tervet, az kézfelemeléssel jelezze: 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 
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Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

105/2022.(IX.28.) önkormányzati határozat 

 

Tárgy: Gördülő Fejlesztési Terv elfogadása 

 

1) Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja – határozat melléklete 

szerinti tartalommal – a DAKÖV Kft., mint víziközmű-szolgáltató által elkészített, Csévharaszt 

víziközmű-rendszerének 2023-2037. időszakra vonatkozó Gördülő Fejlesztési Tervét. 

 

2) A Képviselő-testület felhatalmazza a DAKÖV Kft-t, mint víziközmű-szolgáltatót, az 1) pont 

szerinti Gördülő Fejlesztési Terv Magyar Energetikai és Közmű-szabályozási Hivatalhoz történő 

benyújtásával. 

 

3) A Képviselő-testület felhatalmazza a DAKÖV Kft-t, hogy az 1) pont szerinti Gördülő Fejlesztési 

Terv jóváhagyásával kapcsolatban felmerülő valamennyi igazgatási- szolgáltatási díjat megfizesse, az 

Önkormányzat és a DAKÖV Kft. között létrejött bérleti és üzemeltetési szerződésben meghatározott 

bérleti díj terhére. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 
 
 
 

13. napirendi pont tárgyalása: Döntések meghozatala a Községi Könyvtár és Közösségi Ház 

további működtetésével kapcsolatban 

Előadó: Pulisch József polgármester 

 

Pulisch József polgármester: az elmúlt időszakban felmerült, hogy önálló intézményre nincs szükség a 

községnek. Az Állami Számvevőszék ellenőrzése is kimutatta, hogy mivel ez egyszemélyes intézmény 

nincs megfelelő kontrol. A könyvtári szolgáltatást a megyei könyvtáron keresztül is biztosítani lehet 

könyvtári szolgáltató hely működtetésével. Módosítani kell a Polgármesteri Hivatal SzMSz-t. A 

jelenlegi könyvtárvezető kinevezése 2023-ban lejárna, de így december 31-el megszűnik. Az októberi 

ülésen kell dönteni, hogy kívánja-e tovább működtetni az önkormányzat a könyvtárat kevesebb 

óraszámmal, és kivel kívánja működtetni. 

 

Balázs Istvánné könyvtárvezető: az intézményre nem csak, mint könyvtárként kell gondolni, hanem 

közművelődési alapfeladata is van, előírt kötelező óraszámmal. Ebben van benne, hogy legalább 1 nap 

19 óráig legyen nyitva és 1 nap hétvégén is nyitva kell, hogy legyen. 

 

Pulisch József polgármester: a közművelődési rendelet tartalmazza a közművelődési feladatokat. Mint 

fiókkönyvtár fog működni és az állami támogatás így több lesz.  

 

Bagó Norbert képviselő kérdése Balázs Istvánné könyvtárvezetőhöz: lejár az 5 éves intézményvezetői 

kinevezése, hogy tervezi a jövőt, maradna továbbra is itt dolgozni és milyen feltételekkel. Mennyire 

volt elégedett a helyettese munkájával? 

 

Balázs Istvánné könyvtárvezető: teljes munkaidős állásra van szüksége. Még 6 órásban sem tudja 

vállalni. Számított rá, hogy ez be fog következni. Nem követte a helyettesének a napi szinten a 

munkáját, mivel beteg volt. Azt látta, hogy a falunapon kivette részét a munkából, a nyári táboroknál 

is aktívan segített. Ruhabörzéket rendezett és jól végezte a szüreti ruhák kölcsönzését is. 

Végzettségéhez és tapasztalatlanságához képest megállta a helyét. 

 

Pulisch József polgármester: amennyiben 8 órás jogviszony maradna, akkor maradna itt dolgozni, 

függetlenül attól, hogy nem lenne intézményvezető? 
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Balázs Istvánné könyvtárvezető: a bérét rendezni kell, mivel 50 e Ft-tal kevesebb lenne a bére, ha nem 

kap intézményvezetői pótlékot. 

 

Bagó Norbert képviselő: mondjon egy összeget, amivel elégedett lenne és a következő ülésen a 

képviselő-testület tudna dönteni. 
 

Pulisch József polgármester, aki egyetért Községi Könyvtár és Közösségi Ház további működtetésével 

kapcsolatos döntésekkel, az kézfelemeléssel jelezze: 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 
 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

106/2022.(IX.28.) önkormányzati határozat 

 

Tárgy: A Községi Könyvtár és Közösségi Ház további működtetésével kapcsolatos döntésekhez 

 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a Községi Könyvtár és 

Közösségi Ház további működtetésével kapcsolatos feladatokat és az alábbi határozatot hozza: 

 

1.) A Községi Könyvtár és Közösségi Házat – mint önálló költségvetési szervet megszünteti - 

2022. december 31-el, a megszüntető okiratot elfogadja, egyúttal kezdeményezi a nyilvános 

könyvtárak jegyzékéből való törlést. 

2.) A 46/2022.(III.30.) számú határozattal módosított 1/2020.(01.13.) számmal elfogadott 

Csévharaszti Polgármesteri Hivatal Szervezeti és Működési Szabályzatának IV. fejezetben 

felsorolt a Hivatalhoz rendelt költségvetési szervek felsorolásából töröli a Községi Könyvtár 

és Közösségi Házat, egyúttal a két költségvetési szerv közötti munkamegosztási 

megállapodást hatályon kívül helyezi. 

3.) Az 1997. évi CXL. Törvény 64. §. (2) b) pontjában foglaltak szerint 

Csévharaszt Község Önkormányzata a település könyvtári ellátása érdekében a Hamvas Béla 

Pest Megyei Könyvtár szolgáltatásait veszi igénybe és a melléklet szerinti megállapodást 

jóváhagyja. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az okiratok aláírására és a szükséges Intézkedések 

megtételére. 

 

Határidő: azonnal illetve 2022. október 15 és 2022. december 31. 

Felelős: polgármester 

 
 

14. napirendi pont tárgyalása: Egyebek 

 

Csévharaszti KSK 

 

Pulisch József polgármester: a foci csapat a megye háromba bekerült, így újabb igényeknek kell 

megfelelnie a pályának. Szurkolói szociális helységre 1.643.000 Ft-ot kérnének az önkormányzattól. 

 

Székely Bertalan: csak azt szeretnék, hogy normális körülmények legyenek és a többi rendezvényeknél 

is tudná az önkormányzat használni.  Utánpótlást is beindították. Jó lenne, ha az önkormányzat 

továbbra is adná a buszt és a tankolást. Az utánpótlásnak nincs szerelése, mezek, erőnléti eszközök. 

Ami nagyon szükséges a fejlődéshez az 600.000 Ft lenne. Előírás a kispad és 2 db női – és férfi WC. 

 

Pulisch József polgármester: a rezsinövekedés az önkormányzatot is érinti. A lakossági ár nem 

vonatkozik az önkormányzatra, így a továbbiakban nem tudja az önkormányzat ingyen biztosítani a 

buszt, tankolni az egyesületnek kell. A TAO támogatással, hogy áll az egyesület? 
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Székely Bertalan: majd lesz, de addig a gyerekeket le kell igazolni. 

 

Pulisch József polgármester: már az önkormányzat is gondolkodott a vizes blokk bővítésén. A 

focipálya önkormányzati vagyon, az önkormányzat tulajdona. A focisták mégis sérelmezik, hogy a 

falunap ott kerül megrendezésre. Ebben az évben már 800 e Ft-ot kapott az egyesület, most mezekre és 

a vizes blokkra kérnek 2 millió forintot. 

 

Korózs-Kádár Anikó képviselő: a 30-40 gyerekből mennyi a csévi? 

 

Székely Bertalan: 8-10 fő a csévharaszti gyerek. 

 

Korózs-Kádár Anikó képviselő: a képviselő-testület mindig nyitott volt, de eddig még nem jöttek ide a 

testület elé és mondták el problémájukat. 

 

Bagó Norbert képviselő: személyesen kereste meg a vezetőséget. Azért fajult eddig a helyzet, mert 

még eddig nem jöttek a képviselő-testülethez személyesen. A mosdó 1.643.000 Ft, ezt nem javasolja 

így megvalósítani. A mobil WC felállításának költségének átvállalását viszont támogatja. A jövő évi 

költségvetés ismeretében lehetne egy szaniter konténert vásárolni. Az üzemanyag költséget illetően jó 

lenne tudni, hogy hány kilométert mentek az előző évben, tehát lehetne kalkulálni, hogy mennyi lenne 

a kiadás. A falunapot nem lehet máshol tartani, mivel nincs másik megfelelő hely. Az önkormányzat 

eddig is sok pénzt fektetet a focistákba, tisztázni kell, hogy ki a jogutód. 

 

Antal Erzsébet tanácsadó: a focipálya az önkormányzat tulajdona, az eszközöket az önkormányzat 

vásárolta, a buszt ingyen használta a focicsapat. A civilszervezetek támogatásáról szóló rendelet 

kimondja, hogy csak helyi civilszervezeteket támogat. Ha jövőre az önkormányzat csak a területet 

tudja adni, akkor mi lesz a sportegyesülettel? 

 

Székely Bertalan: jövőre már 20-30 gyerek után kapnak támogatást. Azért nem Csévharaszt a székhely, 

mert nem volt hova bejelenteni. 

 

Kovács György alpolgármester: örül, hogy eljöttek a focicsapat vezetősége és meg tudják tárgyalni a 

problémákat. Mindig támogatta a sportot. Az igényeket le kell írni, be kell adni a képviselő-

testületnek. Első körben a pénzügyi bizottság tárgyalja, majd a képviselő-testület dönt a támogatásról. 

A konténerbővítésre csak most adták be kérelmüket. Nem lehet tudni, hogy mekkora helyet foglal, 

hogy fog kinézni. Meg kell nézni, hogy fog illeni a környezethez. Pontosan le kell írni mennyi kell, 

kimérni a helyét. A konténer alapjait már elkezdték kiásni, ami szabálytalan és nem egyeztettek a 

polgármesterre sem. A szaniter konténer lenne a megoldás, de most még nem lehet tudni a jövő évi 

költségvetést. Ezt az évet mobil WC-vel meg lehet oldani. A költségeket az önkormányzat átvállalja. 

Tavasszal visszatérnek erre a kérdésre, ami az utánpótlást illeti, javasolja, hogy írják össze mire van 

szükségük. 

 

Pulisch József polgármester: mivel önkormányzati területről van szó a mobil WC-nek nincs akadálya. 

Felkéri Bagó Norbert képviselőt, hogy kérjen be árajánlatot 2 db mobil WC-re. 

 

Székely Bertalan: hova lehetne bejelenteni a székhelyét? 

 

Kirták Róbert: hozzá be lehet jelenteni. 

 

Pulisch József polgármester: javasolja, hogy legyen elrendezve a székhely, és adjanak be egy részletes 

kérelmet, hogy a pénzügyi bizottság tudjon októberben dönteni. 

 

 

 

TÖOSZ tagság 
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Pulisch József polgármester: funkcióját nem tölti be a szövetség, önkormányzatnak nincs ebből 

haszna, miközben tagsági díjkiadás van, október 1-ig lehet dönteni a tagság megszüntetéséről. 

 

Pulisch József polgármester, aki egyetért azzal, hogy megszüntetésre kerüljön a Települési 

Önkormányzatok Országos Szövetségében fennálló tagság, az kézfelemeléssel jelezze: 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 
 

 Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

107/2022.(IX.28.) önkormányzati határozat 

 

Tárgy: Települési Önkormányzatok Országos Szövetségében fennálló tagság megszüntetése 
 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta Csévharaszt Község 

Önkormányzata Települési Önkormányzatok Országos Szövetségében fennálló tagsága 

megszüntetésére vonatkozó polgármesteri előterjesztést és az alábbi döntést hozta. 

 

1) A Képviselő-testület úgy dönt, hogy Csévharaszt Község Önkormányzatának a Települési 

Önkormányzatok Országos Szövetségében fennálló tagságát 2022. december 31-vel megszünteti. 

 

2) A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a döntésről a Települési Önkormányzatok Országos 

Szövetségének elnökét értesítse. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

 

 

Nemzetőrök Országos Szövetsége 

 

Pulisch József polgármester, megalakult az új Polgárőrség, így az átmeneti időszakra kötött 

megállapodás a Nemzetőrökkel felbontható. 

 

Pulisch József polgármester, aki egyetért azzal, hogy a Nemzetőrök Országos Szövetségével kötött 

együttműködési megállapodás megszüntetésre kerüljön, az kézfelemeléssel jelezze: 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazatta meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

108/2022.(IX.28.) önkormányzati határozat 

 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta Nemzetőrök Országos 

Szövetégével 2020. október 7-én megkötött Együttműködési megállapodással kapcsolatos 

előterjesztést, és arról dönt, hogy a megállapodást azonnali hatállyal felmondja. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az Együttműködési megállapodás felmondásával 

összefüggő teljes körű ügyintézés lefolytatására 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

  

Balla köz útstabilizálás 
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Pulisch József polgármester: jól sikerült az útstabilizáció, így nem szükséges a mart aszfalttal való 

burkolás, de a szerződés módosítás szükséges, mert mérési pontatlanság volt, és nagyobb területet 

csinálnak meg. 

 

 

Kovács György alpolgármester: a helyszínen pontosan lemérték az utat, és megmaradt aszfaltot a 

buszfordulónál fel tudták használni. A mart aszfaltot nem támogatja a Balla közben. 

 

Bagó Norbert képviselő: teljesen jó lett az út és véleménye szerint sem kell most a mart aszfalt a 

felületre. 

 

 

Pulisch József polgármester, aki egyetért azzal, a Balla köz útstabilizálási munkára érkezett módosított 

árajánlattal, az kézfelemeléssel jelezze: 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazatta meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

109/2022.(IX.28.) önkormányzati határozat 

 

Tárgy: Balla köz útstabilizálási munkára érkezett módosított árajánlat 

  

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta és elfogadja a Balla köz 

útstabilizálási munkára érkezett Fü-Gi Trió Kft (2200 Monor, Kistói út 120.) módosított árajánlatát, és 

megbízza az árajánlatban szereplő munka elvégzésével, és a megkötött vállalkozási szerződés 

módosítására felhatalmazza a polgármester. 

 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

 

 

  Fogorvos 

 

Pulisch József polgármester: címadatokba történt változás a doktornő kérésére. 

 

Pulisch József polgármester, aki egyetért azzal, hogy a fogászati területi alapellátásra és 

iskolafogászati ellátásra vonatkozó feladatellátási szerződés módosításra kerüljön, az kézfelemeléssel 

jelezze 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazatta meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

110/2022.(IX.28.) önkormányzati határozat 

 

Tárgy: a fogászati területi alapellátásra és iskolafogászati ellátásra vonatkozó feladatellátási 

szerződés módosítása 

 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta Dr. Palota Stefánia fogorvos 

kérelmét, és az alábbi döntést hozta: 

 

1) A Képviselő-testület hozzájárul ahhoz, hogy Dr. Palotai Stefánia fogorvos által kért megbízott 

adatokban történő változás miatt a feladatellátási szerződés módosításához. 
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2) A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, a 89/2016.(IX.28.) önkormányzati határozattal 

elfogadott feladat ellátási szerződés módosításának aláírására. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

 

 

 

Csévharaszt Gyermekeiért és Ifjúságáért Alapítvány 

 

 

Pulisch József polgármester: az Alapítványnál 2 tag lemondott tisztségéről és helyettük új tagok 

kerültek felvétele, valamint az egyik tagnak névváltozását kell átvezetni az alapító okiraton.  

  

Pulisch József polgármester, aki egyetért a Csévharaszt Gyermekeiért és Ifjúságáért Alapítvány 

kuratóriumi tagjainak változásával, az kézfelemeléssel jelezze. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazatta meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

111/2022. (09.28.) számú önkormányzati határozata 

 

Tárgy: Döntés a Csévharaszt Gyermekeiért és Ifjúságáért Alapítvány kuratóriumi tagjainak 

változásáról 

 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a Csévharaszt Gyermekeiért 

és Ifjúságáért Alapítvány kuratóriumi tagjainak beadványát és az alábbi döntést hozza: 

 

1) Tóth Mónika Viktória és Duma Emília kuratóriumi tagok írásbeli lemondását tudomásul veszi. 

2) A kuratóriumi tagok pótlása érdekében Bagó Norbert Bence 2212. Csévharaszt, Kossuth Lajos 

u. 82. szám alatti és Németh Margit 2212. Csévharaszt, József A. u. 32. szám alatti lakost 

választja 2022. október 01. napjától, akik előzetesen nyilatkoztak, hogy a tisztséget vállalják.  

3) A kuratóriumi tagok áttekintésekor megállapította, hogy Kádár Anikó 2212. Csévharaszt, 

Zrínyi u.23. szám alatti tagnál névváltozás történt, a továbbiakban Korózs-Kádár Anikóként 

szerepel a kurátorok között. 

 

A Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert a 

szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal illetve 2022. december 31. 

Felelős: polgármester 

 

 

 

Pulisch József polgármester: az Izabella utca szélesebb lett, az eső is el tudott folyni. Lehetőség van rá, 

hogy kerékpáros szempontból kihelyezésre kerüljön egy útjelző tábla, hogy a kerékpárral az ellentétes 

irányban is szabályosan lehessen közlekedni az egyirányú utcában. 

 

Kovács György alpolgármester: teljesen egyértelmű, így is használják a kerékpárosok, de így az 

autósok számítanak a kerékpárok forgalomra. 
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Bagó Norbert képviselő: az elkészült utaknál a táblák megfelelnek, nem kell cserélni őket?   Nem 

elégedett az Ady Endre utca útfelújításnál a műszaki ellenőr munkájával.  Nagyon sok lakossági 

panasz volt. 

 

Pulisch József polgármester: megfelelőek a táblk, nem szükségesek a cserék. Az Ady Endre út 

felújításnál alvállalkozók is dolgoztak, a jelzett problémákat igyekeztek kijavítani. A műszaki átadás 

még nem történt meg. 

 

Bagó Norbert képviselő: az eddig elkészült járdaépítésnél is esztétikai problémák vannak.  Az 

aszfaltig vigyék ki a betont. A boltnál is ki lehetne vinni a térkövet az aszfaltig. 

 

Kovács György alpolgármester: az Ady úton sok lakossági probléma volt. Igyekeztek minden igényt 

kielégíteni. Járda építéssel kapcsolatban jelezte, hogy nem a kiviteli pályázatba kiírt szegélykövet 

használtak. Műszaki ellenőr több módosítást beleírt. 

 

A képviselőknek több közérdekű kérdése, észrevétele nem volt. 

 

Pulisch József polgármester megköszöni a megjelenést, az ülést bezárja. 

 

 

Csévharaszt, 2022 október 17. 

   

  

  Pulisch József                 dr.Illés-Tóthné dr. Jankovics Krisztina 

   polgármester                              jegyző   

                                   

 

Hitelesítő:  

 

 

Bagó Norbert 

képviselő 


